
MV 4-2 

 

 

 

Mondelinge vraag CDA 24 augustus 2015 Stand van zaken 1000 jongerenplan 

Op de agenda van Provinciale Staten van Overijssel van a.s. woensdag staat onder meer op 

verzoek van de Statenfracties van CDA en CU, een ingekomen brief over het 1000 

jongerenplan. Door dit plan, een initiatief van de provincie Overijssel, worden 1000 jongeren 

in Overijssel begeleid bij het vinden van een baan, opleiding en stabiele woon- en 

leefsituatie. Over Zwolle en de regionale aanpak in onze regio IJsselland, wordt in genoemde 

brief niet gesproken. Dat, terwijl een regionale aanpak waarin nauw wordt samengewerkt 

met het MKB en de ROC´s, van essentieel belang is.  

Zwolle zou hierin als centrumgemeente het voortouw moeten nemen. Het creëren van 

werkgelegenheid voor kwetsbare doelgroepen gaat immers over wijk-, stads- en 

gemeentegrenzen heen. Dat vraagt een krachtige bestuurlijke inspanning om het te laten 

slagen.  

Daarnaast bereikte de CDA-fractie deze zomer het signaal dat een van de Zwolse partners 

die het 1000 jongerenplan in onze stad mede zou uitvoeren, voornemens is geweest de 

samenwerking met de gemeente te beëindigen omdat er nog steeds geen enkel resultaat 

zou worden geboekt voor de doelgroep vanwege traag lopende gemeentelijke processen. 

Omdat de CDA-fractie zich zorgen maakt, hebben we (wederom) een aantal vragen aan het 

college over het 1000 jongerenplan: 

- is het juist dat er in Zwolle en omgeving, in tegenstelling tot in de Regio Twente, tot 

op heden nog steeds geen enkele jongere aan het werk is geholpen? 

- zo ja, hoe verklaart de wethouder dat? 

- en wat is de wethouder voornemens hieraan te gaan doen? 

 

 

 


